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§ 1 

Tema: En renare stadsdel 

 

Ted Ell, chef för trafikkontorets stadsmiljöavdelning, informerade om de åtgärder som 

vidtas för att staden ska vara snygg, trygg och ren. Bl.a. har antalet städare utökats och 

nya och större papperskorgar har satts upp på de platser i de centrala delarna av staden 

där belastningen är som störst. Vad gäller klotter finns en 24-timmarsgaranti och över 

90 % av det klotter som anmäls tas bort inom 24 timmar. För att öka tryggheten arbetar 

man bl.a. med att ordna bättre belysning på platser som är särskilt utsatta. På Norrmalm 

kommer t.ex. Observatorielunden, Vanadislunden och S:t Eriksbron att lysas upp bättre.   

 

Stadsdelsnämnden ansvarar för renhållning och skötsel av stadsdelens parker.  

Uppdraget utförs av entreprenör. Anders Lindgren, chef för parkmiljögruppen  

norra innerstaden, informerade om att den senaste upphandlingen är en s.k. funktions-

upphandling, vilket betyder att det i avtalet anges hur man från nämndens sida vill  

att det ska se ut i våra parker. Tidigare upphandlingar har varit s.k. frekvens-

upphandlingar, d.v.s. man har i avtalet reglerat hur ofta det ska städas på olika platser.  

 

Lars Sandström, företrädare för parkentreprenören, informerade kort om arbetet på 

Norrmalm. Man lägger nu upp en route för renhållningen med utgångspunkt från vilka 

platser och områden som är mest utsatta för nedskräpning. Företaget har även möjlighet 

att sätta in extra resurser i samband med särskilda evenemang eller helger som man vet 

medför att det samlas mer skräp än vanligtvis.  

 

 

Frågor och synpunkter från allmänheten 

 

Inga frågor eller synpunkter togs upp.  

 

 

  _________________________  
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§ 2 

Val av justerare samt anmälan av protokollsjustering  

 

Vice ordföranden Lars Arell (s) valdes att jämte ordföranden Hanna Broberg (m) justera 

dagens protokoll. Justeringen äger rum den 26 mars.   

 

Anmäldes att protokoll fört vid stadsdelsnämndens sammanträde den 12 februari 2009 

justerats den 20 februari.  

 

 

  ___________________________  
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§ 3 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning  

 

Ordföranden Hanna Broberg (m) anmälde en övrig fråga angående aktuella konferens-

inbjudningar samt frågan om ny stadsdelsdirektör.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (s) anmälde en skrivelse från socialdemokraterna med 

anledning av en nyligen genomförd upphandling av vård och behandling för barn, 

ungdomar och familjer med psykosociala svårigheter. Han anmälde även en muntlig 

fråga.   

 

Dagordningen fastställdes.   

 

 

  _________________________  



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2009-03-19  

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 5 

5 

 

 

§ 4 

Bidrag till frivilligorganisationer år 2009 

Diarienummer 004-76/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Bidrag beviljas i enlighet med nedanstående:   

- PRO Vasastan 10 000 kronor  

- PRO Norrmalm 8 000 kronor  

- SPF Gustav Vasa 25 000 kronor 

- Immanuelskyrkans RPG-förening 5 000 kronor 

- Röda Korsets kontaktverksamhet på Norrmalm 10 000 kronor 

- Röda Korsets anhörigstöd på Norrmalm 15 000 kronor 

- Centrala Vasastans Rödakorskrets 10 000 kronor  

- Synskadades Riksförbund - Innerstadskretsen 6 000 kronor  

- Vasaträffens gymnastikpensionärsförening 1 000 kronor 

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 27 

februari 2009.  

 

I enlighet med stadsdelsnämndens riktlinjer för bidragsgivning kan bidrag i form  

av verksamhetsbidrag eller projektbidrag beviljas till frivilligorganisationer, som på 

lokal nivå bedriver verksamhet riktad till äldre och/eller till personer med funktions-

nedsättningar. Beslut om verksamhetsbidrag fattas av nämnden medan beslut om 

projektbidrag fattas av stadsdelsdirektören.  

 

Vård- och omsorgsavdelningen har inom ramen för sin budget för år 2009 avsatt  

150 000 kronor för bidrag till frivilligorganisationer. Förvaltningen föreslår att  

90 000 kronor avsätts till verksamhetsbidrag och att resterande belopp reserveras för 

projektbidrag. Förvaltningen föreslår att verksamhetsbidrag beviljas i enlighet med 

ovanstående.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (s) lade fram ett förslag till beslut från socialdemokraterna 

och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

 

      Forts.  
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Forts. § 4 

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (m) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:  

 

1. Avsätta 200 000 kronor  till frivilligorganisationer som bedriver 

verksamhet riktad till äldre och/eller personer med funktionsnedsättningar. 

 

2. Uppdra åt förvaltningen att fördela dessa med utgångspunkt från inkomna 

ansökningar.  

 

3. Bjuda in de organisationer som mottagit bidrag föregående år att redovisa 

sitt arbete i samband med kommande nämndsammanträde.  

 

4. Därutöver anföra följande:  

 

I likhet med vad vi yrkat tidigare år och mot bakgrund av det viktiga 

arbete som äldres organisationer bedriver bedömer vi att de frivilliga 

föreningarna bör få utökade möjligheter att verka på Norrmalm.  

 

Det ligger i nämndens intresse att följa upp hur bidragsmedlen används. 

Enligt vår erfarenhet upplevs det också som stimulerande av 

verksamhetsutövarna när kommunen eller andra bidragsgivare visar 

intresse för verksamheten. Ett tillfälle med återredovisning inför nämnden 

ger också en bättre grund för kommande beslut om verksamhetsbidrag. 

 

 

  ___________________________  
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§ 5 

Entledigande av ledamot samt val av ny ledamot i Norrmalms handikappråd 

2009-2010 

Diarienummer 000-82/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

1. Åke Åberg, företrädare för Synskadades Riksförbund Stockholms stad, 

entledigas från sitt uppdrag som ledamot i Norrmalms handikappråd. 

 

2. Monicka Zachari, företrädare för Synskadades Riksförbund Stockholms 

stad, utses till ny ledamot i Norrmalms handikappråd. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ___________________________  
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§ 6 

Revidering av delegationsbestämmelser för Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Diarienummer 000-55/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Delegationsbestämmelserna ändras i enlighet med förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) deltog inte i beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 3 mars 

2009.  

 

I samband med årsskiftet genomfördes en organisatorisk förändring inom vård-  

och omsorgsavdelningen och en ny avdelning inrättades, vuxenavdelningen beställare. 

Samtidigt avvecklades den tidigare planeringsavdelningen. Vissa organisatoriska 

förändringar har även gjorts inom familjeenheten.  

 

Förvaltningen föreslår att delegationsbestämmelserna anpassas till förvaltningens nya 

organisation. Vidare föreslås en del ändringar vad gäller delegationsnivå.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ____________________________  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  
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§ 7 

Bo bra hela livet – svar på remiss från kommunstyrelsen  

Diarienummer 006-78/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s) reserverade sig mot beslutet. 

 

Ledamoten Hans Enroth (v) anmälde ett särskilt uttalande.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 5 

februari 2009.  

 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av Äldreboendedelegationens slutbetänkande Bo bra hela livet (SOU 

2008:113). Förvaltningen anser att betänkandet lyfter många viktiga och relevanta 

områden, inte minst åtgärder som behöver vidtas för att öka möjligheterna till 

kvarboende i ordinära boendeformer. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (s) lade fram ett förslag till beslut från socialdemokraterna 

och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (m) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:  

 

1. Delvis godkänna förvaltningen yttrande.  

 

2. Därutöver anföra följande:  

 

Äldreboendedelegationens idéer kring trygghetsbostäder och den roll de 

kan komma att spela för framtidens äldreomsorg bör genomföras.  

 

Forts.  
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Forts. § 7  

 

Tyvärr har delegationen inte föreslagit något som gör det sannolikt att  

t.ex. Stockholms kommun under en borgerlig majoritet kommer att inrätta 

något som motsvarar utredningens intentioner. Om trygghetsboende ska 

bli en verklighet i hela landet krävs en starkare styrning från staten. 

 

Särskilt uttalande  

Ledamoten Hans Enroth (v) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Trygghetsboende 

Förvaltningen anför i sitt tjänsteutlåtande beträffande trygghetsboende,  

att ”det kan vara vissa svårigheter med att definiera förturskriterier till 

denna form av boende, då just upplevelsen av oro, otrygghet och ensamhet 

är individuell och svår att mäta”. Vi anser att det är omöjligt att mäta 

upplevelser av detta slag, men att det inte innebär några svårigheter att 

definiera förturskriterier. Det är helt möjligt att lita på och lyssna på dem 

som söker sig till ett trygghetsboende. Personer som inte känner oro, 

otrygghet och ensamhet önskar inte ett trygghetsboende. 

 

Det är en mycket god idé att hemtjänsten har sina personalutrymmen i 

anslutning till äldreboenden. Men högeralliansens privatiseringsiver och 

införande av ”kundval” gör att de äldre inte kan ges en sådan service. Inte 

heller kan de offentliganställda i hemtjänsten erbjudas en arbetsplats med 

närhet till arbetsuppgifterna. 

 

Livskvalitet och omsorgsboende 

I tjänsteutlåtandet beträffande livskvalitet och omsorgsboende nämns 

frågan om tvåbäddsrum. Det är självklart att varje gammal person som 

lever i ett äldreboende ska ha ett enskilt rum och inte dela rum med  

någon okänd. Det är dock viktigt att gamla personer som tidigare levt 

tillsammans ges möjlighet att bo tillsammans även i äldreboenden.  

 

 

  _________________________  
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§ 8 

Redogörelse till Socialstyrelsen angående egenkontroll av hälso- och sjukvårdens 

kvalitet 

Diarienummer 503-45/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Mål för hälso- och sjukvården samt rutiner för egenkontroll, uppföljning  

och erfarenhetsåterföring fastställs i enlighet med förvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s), ledamoten Yildiz Kafkas (mp) och ledamoten 

Hans Enroth (v) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 6 mars 

2009.  

 

Socialstyrelsen har konstaterat att Norrmalms stadsdelsnämnd inte uppfyller kraven på 

ledningssystem för kvalitet och patientsäkerhet i hälso- och sjukvården och har därför 

begärt att nämnden ska inkomma med en redogörelse för mål inom hälso- och sjuk-

vården samt en redovisning av rutiner för egenkontroll, uppföljning och 

erfarenhetsåterföring.  

 

Förvaltningen har identifierat åtta mätbara mål för kvalitet och patientsäkerhet samt 

redovisat rutiner för egenkontroll, uppföljning och erfarenhetsåterföring.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (s) lade, med instämmande av ledamoten Hans Enroth (v),   

fram ett förslag till beslut från socialdemokraterna och ledamoten Yildiz Kafkas (mp) 

och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (m) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s), ledamoten Yildiz Kafkas (mp) och ledamoten 

Hans Enroth (v) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:  

 

 

      Forts.  



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2009-03-19  

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 12 

12 

 

Forts. § 8 

 

1. Överlämna förvaltningens yttrande till socialstyrelsen.  

 

2. Resultatet av uppföljningen ska redovisas årligen för nämnden. 

Redovisningen ska avse samtliga vård- och omsorgsboenden där det 

finns boende från Norrmalm. 

 

3. Därutöver anföra följande:  

 

Förvaltningens yttrande visar på vilken typ av ansvar som följer  

med att bedriva hälso- och sjukvård som en del av äldreomsorgen.  

Av redovisningen framgår också vilka åtgärder som bör vidtas för  

att säkerställa att de äldre får en adekvat medicinsk behandling, och  

hur detta bör dokumenteras. När allt färre äldre finns inom den av 

kommunen bedrivna äldreomsorgen, blir det en uppgift för nämnden  

att följa upp kvaliteten i olika avseenden likformigt i alla verksamheter. 

 

 

  __________________________  
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§ 9  

Detaljplan för Rörstrand 2, Drottninggatan 77 – svar på remiss från 

stadsbyggnadskontoret  

Diarienummer 006-141/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) och ledamoten Hans Enroth (v) reserverade sig mot 

beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 10 mars 

2009.  

 

Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett detaljplaneförslag som innebär att fastigheten 

Rörstrand 2 på Drottninggatan 77 bekräftas i de delar som idag är planstridiga. 

Fastigheten får även möjlighet att omvandla de delar av byggnaden som idag är inredda 

för bostadsändamål till hotell. 

 

Förvaltningen har inget att erinra mot detaljplaneförslaget under förutsättning att de 

nuvarande hyresgästernas besittningsskydd till lägenheten säkras. Förvaltningen ser 

positivt på stadsbyggnadskontorets förslag att införa skydds- och varsamhets-

bestämmelser i detaljplanen.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) lade, med instämmande av ledamoten Hans Enroth (v), 

fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med detta.   

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (m) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) och ledamoten Hans Enroth (v) ansåg att stadsdels-

nämnden skulle ha beslutat att:    

 

1. Avslå förslaget.  

 

2. Därutöver anföra följande:    Forts.  
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Forts. § 9  

 

Detaljplaneförslaget innebär att istället för att förstärka bostadsbeståndet i 

centrala Stockholm omvandlas de befintliga bostäderna till hotell. Att 

bygga ett glastak i en kulturhistorisk grönmärkt byggnad är ytterligare ett 

starkt argument för att vi inte vill tillstyrka förslaget. 

 

 

  ___________________________  
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§ 10 

Utvidgning av Stockholm City Bikes till närförort och förort – svar på remiss från 

kommunstyrelsen  

Diarienummer 006-92/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 11 

februari 2009.  

 

Ann-Margarethe Livh m.fl. (v) föreslår i en motion till kommunstyrelsen att staden ska 

föra samtal med Clear Channel om att utöka området för Stockholm City Bikes till 

närförort och vissa förorter. Samtidigt föreslås en förlängning av utlåningstiden för 

cyklarna. Förvaltningen är huvudsakligen positiv till förslaget.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.   

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (m) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:  

 

1. Tillstyrka motionen.  

 

2. Därutöver anföra följande:  

 

Utfallet av initiativet om lånecyklar som togs av förra majoriteten är 

mycket positivt. Nästa steg är att utveckla systemet med stationer för 

lånecyklar ytterligare. Motionärernas förslag är ett utmärkt sätt att 

göra detta på. Vi anser inte att de farhågor som förvaltningen ger  

 

Forts.  
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Forts. § 10  

 

uttryck för vad gäller de i motionen föreslagna nya platsernas attraktivitet 

ur reklamsynpunkt är så stora att de kan hindra utvidgningen av låne-

cykelstationer. Som varje företag kan även City Bikes kvitta sina 

eventuella förluster/mindre vinster mot de vinster som görs på andra 

stationer i centrala lägen. Ett alternativ är att man anpassar även urvalet av 

reklam som används för finansieringen av verksamheten till dem som bor 

och arbetar i de föreslagna områdena. 

 

 

  __________________________  
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§ 11 

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Anmälan godkänns. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Protokoll fört vid sammanträde i stadsdelsnämndens pensionärsråd den 16 mars 2009 

anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att 

godkänna anmälan och lägga ärendet till handlingarna.  

 

 

  ____________________________  
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§ 12 

Protokoll från Norrmalms handikappråd 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Anmälan godkänns.  

 

Protokoll fört vid sammanträde i Norrmalms handikappråd den 11 mars 2009 anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att 

godkänna anmälan och lägga ärendet till handlingarna.   

 

 

  ____________________________  
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§ 13 

Genomförd upphandling av vård och behandling av barn, ungdomar och familjer 

med psykosociala svårigheter 

Diarienummer 103-121/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Anmälan godkänns. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 9 

februari 2009. 

 

Norrmalms stadsdelsnämnd har tillsammans med övriga stadsdelsnämnder  

och socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden deltagit i en förnyad gemensam 

upphandling av vård och behandling för barn, ungdomar och familjer med psykosociala 

svårigheter. Ramavtal har tecknats med sammanlagt 43 vårdgivare. Avtalet gäller för 

perioden 1 januari 2009 till och med 31 december 2010.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att 

godkänna anmälan och lägga ärendet till handlingarna.  

 

 

  __________________________  
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§ 14 

Ekonomisk månadsuppföljning för februari med årsprognos för 2009 

Diarienummer 100-153/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Anmälan av ekonomisk månadsuppföljning för februari 2009 godkänns. 

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) anmälde, med instämmande av vice ordföranden Lars 

Arell m.fl. (s) ett särskilt uttalande.   

  

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 9 mars  

2009. 

 

Månadsprognosen bygger på periodiserat utfall t.o.m. februari 2009 samt en bedömning 

av kostnaderna för resten av året. Totalt beräknas ett underskott på 5,8 mnkr före 

resultatdispositioner och 3,0 mnkr efter resultatdispositioner.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att 

godkänna anmälan och lägga ärendet till handlingarna. 

 

Särskilt uttalande  

Ledamoten Yildiz Kafkas (mp) och vice ordföranden Lars Arell m.fl. (s) lämnade 

följande särskilda uttalande:   

 

Vi instämmer i förvaltningens uppfattning att månadsprognoser i början 

av året inte är pålitliga. Vi kan däremot konstatera att stöd och service  

till personer med funktionsnedsättning som redan tidigare hade stort 

underskott förväntas ha 7,9 mnkr underskott efter resultatöverföringar. 

Denna verksamhet hade ett underskott på 13,2 mnkr förra året. Hur 

kommer det sig att man förväntar sig att reducera underskottet i år med 

5,3 mnkr utan att det påverkar verksamhetens kvalité? Det vore bra om 

förslaget innehöll uppgifter på vilka åtgärder som skall vidtas för att 

uppnå det prognostiserade resultatet.    

 

Det är också förvånande att resultatet för äldreomsorgen prognostiseras till 

2,3 mnkr överskott efter resultatöverföringar. Hur kan en verksamhet med 

så mycket behövande uppnå överskott med den snäva budgeten som 

stadsdelen har fått? Vår farhåga är att överskottet är ett resultat av  

      

Forts.  
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Forts. § 14  

 

försämringar i servicen och en stram bedömning vid ansökningar. Även  

vad gäller äldreomsorgen önskar vi mer information om vad som ligger 

bakom siffrorna. 

 

Att det totala utfallet vid utgången av året prognostiseras till bara minus 3 

mnkr efter ”resultatdispositioner” är i detta sammanhang inte övertygande. 

 

 

  __________________________ 
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§ 15  

Beslut fattade enligt delegation  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Anmälan godkänns. Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Följande beslut anmäldes:  

 rätt att ta del av sekretessbelagda handlingar 

 bifall på ansökan om bidrag från ABF:s Öppna Teater 

 avslag på ansökan om bidrag från Mattecentrum 

 avslag på ansökan om bidrag från Matkåren Stockholm 

 avslag på ansökan om bidrag från Föreningen Mansjouren 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att 

godkänna anmälan och lägga ärendet till handlingarna.  

 

 

  ___________________________ 
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§ 16  

Inkomna / upprättade handlingar 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Anmälan godkänns. Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Följande handlingar anmäldes:  

 

1. Beslut från länsstyrelsen i Stockholms län med anledning av klagomål i  

enskilt ärende. Diarienummer 001-696/2008.   

 

2. Beslut från länsstyrelsen i Stockholms län om tillstånd att bedriva enskild 

verksamhet. Diarienummer 502-90/2009.  

 

3. Slutrapport av vårdkedjeprojektet LOBO. Diarienummer 007-129/2009.  

 

4. Förlängning av entreprenadavtal för drift av äldreboendet Väduren. Diarienummer 

104-89/2009.  

 

5. Protokoll från möte i Norrmalms brottsförebyggande råd den 4 februari 2009.  

 

6. Protestlista mot den nedskärning som är planerad på träfflokalen Balder. 

Diarienummer 001-79/2009.  

 

7. Diarieförda handlingar under perioden 3 februari - 9 mars 2009.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (m) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att 

godkänna anmälan och lägga ärendet till handlingarna.  

 

 

  ___________________________  
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§ 17  

Övriga frågor 

 

 Ordföranden Hanna Broberg (m) informerade om att kommunstyrelsen den  

18 mars utsett Christina Rapp Lundahl till ny stadsdelsdirektör på Norrmalm.  

Christina Rapp Lundahl, som nu arbetar som ekonomidirektör i Södertälje kommun, 

kommer att tillträda sin nya befattning den 15 juni.   

 

 Följande konferensinbjudningar anmäldes:  

- Inbjudan från Anhörigas Riksförbund till Anhörigriksdag den 12-13 maj.  

- Inbjudan från länsstyrelsen i Stockholms län till konferens den 19 maj på temat:  

  Vad kostar det att komma försent?   

- Inbjudan från Convictus till konferens den 1 april angående hemlöshetsarbetet i  

  Stockholms stad.  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

En företrädare för majoriteten och en företrädare för oppositionen ges 

möjlighet att delta i Anhörigriksdagen. Vad gäller övriga konferenser kan 

alla som önskar delta. Anmälan om deltagande kan göras till nämnd-

sekreterare Gunilla Schedin.  

 

 Vice ordföranden Lars Arell (s) anmälde en skrivelse från socialdemokraterna med 

anledning av en nyligen genomförd upphandling av vård och behandling för barn, 

ungdomar och familjer med psykosociala svårigheter. Lars Arell m.fl. (s) vill att 

förvaltningen redovisar vilka av de vårdgivare som inte godkänts i upphandlingen 

som idag anlitas av Norrmalms stadsdelsnämnd. Diarienummer 500-216/2009.  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Förvaltningen fick i uppdrag att återkomma med information i frågan.  

 

 Vice ordföranden Lars Arell (s) tog upp frågan om trygghetskvitto och ville veta 

om det fungerar i praktiken. Ulla Lönn, medicinskt ansvarig sjuksköterska, uppgav 

att trygghetskvittot ännu inte kommit till användning och att det alltjämt finns 

brister i informationsutbytet mellan landstinget och kommunen vad gäller enskilda 

patienter/brukare.  

 

 

  _____________________________ 

   

 

 


